
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING dinsdag 22 januari 2019

Aanwezig de leden: de heer R. Zonnebeld (PvdA), de heer W. van Krimpen (PvdA), de heer A.
Hogendoorn (VVD), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer H. van Ommen (CDA), mevrouw M. de
Deugd (CDA), de heer P. Sterrenburg (CU), de heer J. Schook (D66), de heer J.R. Pardo Kruidenier
(D66), mevrouw I. Glavas (D66), de heer J.M. ten Hove (SGP), de heer C. van Werkhoven (SGP)

Portefeuillehouder: mevrouw A.D. Zandvliet, de heer P.J. Verheij
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter
Voorzitter: de heer A.H. Brasser

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom in het nieuwe, tijdelijke onderkomen in Landvast en
opent de vergadering. Vanuit de commissie wordt verzocht om de raadsinformatiebrief
Evaluatie Jop en de brief over Financiële positie BSSA als bespreekstuk te behandelen.
Omdat niet alle fracties zich hierop hebben voorbereid en gezien de volle agenda besluit
de commissie om de brieven te behandelen als bespreekstuk in de gemeenteraad van
29 januari. De agenda wordt vastgesteld.

2 Vaststellen verslag 20 november 2018
Besluit
Naar aanleiding van de rondvraag vraagt mevrouw de Deugd naar de stand van zaken
rond de rapporteurs. De heren Ten Hove en Zonnebeld hebben bijeenkomsten
bijgewoond van respectievelijk het Ouderplatform Zuid Holland zuid en een regionale
bijeenkomst voor raadsleden over Jeugdhulp. De verslagen zijn verstrekt aan de raad via
het weekbericht van 7 december 2018, maar zullen aan onderhavige vergadering worden
toegevoegd bij het agendapunt 'mededelingen college'. Bij de retraite voor de raad zullen
procesafspraken worden gemaakt hóe de activiteiten van rapporteurs geborgd zullen
worden.
Het verslag van 20 november wordt vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Het college heeft geen mededelingen. 
De heer Ten Hove koppelt terug over de bijeenkomst van het Ouderplatform Zuid
Holland zuid en de heer Zonnebeld vertelt over de bijeenkomst van de regionale
raadsledengroep over Jeugdhulp. De verslagen van deze bijeenkomsten worden
toegevoegd bij dit agendapunt.

Bespreekstukken
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4 Raadsinformatiebrief Vaststelling van de notitie Route22 'in ontwerp'
Besluit
De portefeuillehouder geeft aan dat de notitie een eerste versie betreft. Input van de
commissie wordt opgenomen in het definitieve stuk, streven is om dit in maart te laten
vaststellen in de raad. Er worden suggesties meegegeven omtrent het formuleren van
indicatoren om resultaten te kunnen meten. De commissie is blij met de (hernieuwde)
Jongerenraad.
De portefeuillehouder vraagt beleid/mogelijkheden na over lidmaatschap bibliotheek voor
jongeren tot 21 jaar (hoe kun je hen beter betrekken).
De raadsinformatiebrief komt op de doorlopende lijst ingekomen stukken van de raad van
29 januari.

5 Raadsinformatiebrief Tussenevaluatie ParticiPand
Besluit
De heer Mulders spreekt als omwonende in op het onderwerp. Hij betreurt het dat de
omwonenden niet betrokken zijn bij deze tussenevaluatie en beschrijft zijn ervaringen.
De wethouder geeft aan dat opnieuw contact zal worden gezocht met deze bewoner en
zoekt uit wat (on)mogelijkheden in het pand zijn (bijvoorbeeld werkzaamheden op
zondag). Voorheen waren er meerdere contactpersonen in het gebied, maar daar is
verloop in geweest, dit moet weer ingericht worden.
De commissie vindt het van belang dat bij de eindevaluatie opnieuw de discussie
gevoerd wordt over wat de raad wil op die locatie. Heldere formulering van
doelen/indicatoren zijn hier gewenst. De wethouder stelt voor een werkbezoek aan het
pand te organiseren voor goede beeldvorming.
De raadsinformatiebrief komt op de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad
van 29 januari.

6 Rapport Rekenkamercommissie over uitvoering SLA 2014-2018 (2300382)
Besluit
De commissie is blij met het rapport en stelt voor om dit als onderliggend stuk te
gebruiken bij de raadsretraite in april. De heer Kerseboom is als oud-voorzitter van de
Rekenkamercommissie aanwezig bij de behandeling van het rapport en reageert op
enkele vragen. Het rapport komt als ingekomen stuk op de raad van 29 januari.

7 Raadsmemo concept eindversie commissie Deetman
Besluit
Alle fracties reflecteren op het concept rapport en de concept zienswijze van het college.
Wethouder Verheij neemt als signalen mee:
- Onderstreep het belang van goede analyse/duiding: wat is de precieze problematiek en
hoe sluiten de oplossingen hierop aan;
- Punt 7 in de zienswijze, kernwaarden: dit is in feite de kern van de boodschap, benoem
dit als eerste punt. Voeg daar aan toe: gelijkwaardigheid en solidariteit;
-Beschrijf helder hoe het construct gaat werken;
-Voeg het belang toe om de Groeiagenda te blijven uitvoeren.
De aangepaste versie van de zienswijze zal per mail worden verstuurd aan de raad.
De raadsmemo komt als ingekomen stuk op de raad van 29 januari. 
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Ingekomen stukken

8 Raadsinformatiebrief Evaluatie JOP aan de Roemer Visscherstraat
Besluit
De raadsinformatiebrief wordt als bespreekstuk opgenomen op de agenda van de raad
van 29 januari, is niet behandeld in deze commissie.

9 Raadsinformatiebrief Financiële positie BSSA
Besluit
De raadsinformatiebrief komt als bespreekstuk op de raad van 29 januari. Het stuk is niet
behandeld in deze commissie.

Sluiting

10 Rondvraag
Besluit
Mevrouw de Deugd vraagt naar de beantwoording van vragen van het CDA. De
beantwoording is aangeleverd bij de griffie en zal worden verspreid.

11 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit om 0.15 uur de vergadering.
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